
 
BILAG 3 

Årsberetning formand EKIF badminton 2020 

På grund af Corona har det i sæson 20-21 kun være muligt at spille badminton i meget 
begrænset omfang. 

Vi måtte kun være 10 personer i hallen af gangen, og mange ønskede ikke på grund af 
fare for Corona smitte at komme og spille i hallen. 

Badminton afdelingen har på grund af den afbrudte sæson og de få spilledage valgt ikke at 
kræve kontingent af medlemmerne. 

Bestyrelsen, som fortsat kun består en person nemlig mig Marcus, håber på en bedre 
sæson 2021 – 22, og ser frem til at byde alle vores tidligere medlemmer og gerne også 
mange nye medlemmer velkommen, og skulle der være et medlem eller to, der kunne 
tænke sig at være med i bestyrelsen, vil det være meget velkomment. 

Medlemstallet for den forgangne sæson er ikke mulig at angive. 

 

Marcus Schnuchel 


